
Делегат Крстан Симић поставио је питање Савјету министара БиХ. 

Питање гласи: 

„Да ли је Савјет министара упознат с евентуалним правима и потраживањима 

Републике Словеније у односу на термоелектрану у Угљевику, с обзиром да постоје 

најаве тужбе за учешће у изградњи и накнади штете?“ 

 

 

 


